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Zápis č. 6/2016  z jednání Místní komise Sady 

Datum jednání: 27. června 2016 od  20.00 hodin, ukončení ve 22.30 hodin 
Místo jednání: Kulturní dům v Sadech 
Přítomnost: 

MK Sady 
2. čtvrtletí 2016 18.4. 16.5. 27.6 Přít. 

celk.
Nepřít. 
omlu.

Nepřít. 
neoml.

Ing. Bohumil Janík A A A 3 0 0

Ing. Čestmír Bouda A A A 3 0 0

Ing. Zdeněk Ančík O A A 2 1 0

Bc. Zdeněk Berka A O O 1 2 0

Miloslav Hanáček A A A 3 0 0

MUDr. Jiří Jeřábek A O A 2 1 0

Ing. Zbyněk Trubačík O O O 0 3 0

Jitka Kouřímská A A O 2 1 0

MUDr. Petr Raška A A O 2 1 0

Ing. Jana Ondřejová A O A 2 1 0  
Program: 
  

1. Zahájení 
2. Projektová dokumentace na vybudování chodníků na pohřebišti v Sadech 
3. Kontrola plnění úkolů   
4. Různé 
5. Závěr 
 

1. Zahájení    
 

Předseda Místní komise Sady Ing. Janík zahájil jednání, přivítal hosty a všechny přítomné členy Místní komise Sady 
a seznámil je s návrhem programu. Program byl bez připomínek schválen. 
 

2. Projektová dokumentace na vybudování chodníků na pohřebišti v Sadech 
 
Projednání připravované dokumentace na vybudování chodníků se zúčastnili zástupci města Ing. Procházka, 
Ing. Talák, Ing. Chybík a Ing. Obdržálek, zhotovitel projektu. Členové komise byli seznámeni se třemi 
variantami vybudování chodníků:  

• Tráva bude nahrazena zámkovou dlažbou – v tomto případě by nastaly problémy se spádem 
chodníků, který několikanásobně překračuje povolené normy 

• Terén bude dorovnán – v některých místech bude dosypána zemina, jinde odebrána, položena 
zámková dlažba – bude zachována bezbariérovost, ale spád opět nebude splňovat povolené normy 

• Nerovnost chodníků bude vyrovnána pomocí stupňů – chodník nebude bezbariérový, budou 
respektovány normy pro spád chodníků – optimální varianta. Součástí projektu je i osvětlení 
pohřebiště. 

 
Usnesení Místní komise Sady:  MK doporučuje, vybudování příčných chodníků ve variantě dorovnání nerovností 
pomocí stupňů v kombinaci s položením zámkové dlažby tak, aby konečný stav odpovídal stanovených normám. 
Současně budou o způsobu provedení občané informování na připravovaném setkání občanů místní části Sady 
s panem starostou / podzim 2016/. 
 
 

3. Kontrola plnění úkolů 
  

02/01/2011/SA – vybudování cesty/chodníku spojující sídliště Východ a ul. Pod Lipkami  - problematika je 
řešena od roku 2006 za spolupráce odboru SMM. V řešení jsou 3 pozemky. Variantou je chodník a 
osvětlení bez těch částí, které nejsou majetkově dořešeny (informace Ing. Blaha). SMM 2015 - po 
dohodě s OD jsme toto zařadili do pasportu veřejných komunikací. V případě, že dotčení nebudou 
ochotni jednat, je možné požádat silniční správní úřad o zřízení VB.  

 27. 6. 2016 - doposud beze změny - sledovat 
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09/01/2011/SA – záplavy červen 2010 – největší škody na majetku občanů vznikly v lokalitě Beščeně, na 

zahrádkách před fotbalovým hřištěm a v ulicích Za Dědinou a Ztracená.  
V roce 2012 byl členům komise představen projekt protipovodňové ochrany na řece Olšavě, který 
realizuje město Kunovice.  Místní komise Sady spolupracuje s Mikroregionem Dolní Poolšaví, který 
se problematiku povodní také zabývá. V roce 2014 byl spuštěn systém včasného varování. 

 11. 1. 2016 – Ing. Valouch (OIN město Kunovice) – PD se zpracovává, dokončení pol. roku 2016, 
objednatelem je Povodí Moravy. Investorem PPO  - město Kunovice a Povodí Moravy. 

 
 V případě, že bude za město UH přizván na jednání Ing. Krčma, MK žádá o předání informace a 

zajištění možnosti účastnit se tohoto jednání. 
 15. 2. 2016 – požadavek komise byl předán Ing. Krčmovi, který přislíbil předání informace o 

případném jednání  - sledovat. 
 27. 6. 2016 - sledovat 
 
04/02/2011/SA – Kanalizace v ulici Na Jordálce – při velkých deštích dochází k zaplavení komunikace, při 

odborné prohlídce kanalizace v této ulici bylo zjištěno, že je nedostačující. V dubnu 2011 byla 
sepsána ze strany občanů petice, v níž žádají řešení této situace.  V roce 2012 byla zpracována studie 
firmou Ekola s.r.o. navrhující řešení problematiky kanalizace na této ulici.  
V roce 2014 byla MK Sady seznámena s materiálem odboru architektury, který v rámci studie území 
mapuje možnosti odkanalizování ul. Na Jordálce. Studie zahrnuje odvodnění širšího území  - část ul. 
Solná, Na Jordálce, Za Kovárnou za pomocí nové dešťové kanalizace. Splaškové vody by byly 
řešeny za pomoci retenční nádrže na ul. Solná. Náklady na vyřešení této problematiky jsou 
odhadovány na 8,6 mil. Kč bez DPH. Finanční zajištění by mohlo být z dotace, v současnosti nejsou 
k dispozici všechny potřebné dokumenty pro podání žádosti o dotaci.  Ing. Blaha – musí být 
rozhodnuto, zda na tuto akci bude zpracován projekt.Odbor SMM připraví návrh na poradu VO a 
vedení. 
14. 3. 2016 – sledovat 
18. 4. 2016 – v rozpočtu města je vyčleněno 600 tis. na vypracování PD k rekonstrukci kanalizace 
ul. Na Jordálce 
16. 5. 2016 -  PD bude zpracována v r. 2016 a v r. 2017 - realizace 

 27. 6. 2016 – sledovat 
 
08/01/2013/SA – Kulturní památka Výšina sv. Metoděje – MK upozornila na nedostatečnou propagaci a údržbu 

blízkého okolí této významné památky.  
Dle odboru APR – obnova národní kulturní památky byla započata výstavbou přístupové 
komunikace, byl obnoven informační systém, mobiliář. Původní přístupová cesta, která vede přes 
plochu bývalého židovského hřbitova po soukromých pozemcích, nebude obnovena.   
Usnesení: Místní komise Sady bere na vědomí záměr projektu Výšina sv. Metoděje a doporučuje 
odborům životního prostředí, dopravy a architektury a územního plánování zabývat se propojením 
projektu Výšina sv. Metoděje s místní části Sady prostřednictvím lokality Cigánka. Dalším možným 
rozšířením této lokality je pěší stezka vedoucí ke kostelu v Sadech, který patří ke kulturním 
památkám v regionu. Dále Místní komise Sady navrhuje zřídit u nově vybudované přístupové cesty 
přírodní parkoviště. 
Ing. Janík prezentoval problematiku na jednání RM dne 26. 10. 2015, kde zdůraznil návrh MK Sady 
na rozšíření projektu o spojovací cestu do Sadů přes „Cigánku“. Dále komise doporučuje rozšíření 
osvětlení a údržbu Cigánky a v její horní části zbudovat parčík. Při řešení některých návrhů je 
možná spolupráce s Místní komisí Mařatice.  

 11. 1. 2016 – Ing. Janík osloví předsedu MK Mařatice Ing. Lapčíka 
 15. 2. 2016 – předseda MK Sady a předseda MK Mařatice předběžně dohodli společné jednání obou 

místních komisí.  MK Sady s navrženým souhlasí. Po projednání v MK Mařatice bude dohodnut 
další postup. 

 14. 3. 2016 – sledovat 
 18. 4. 2016 – bude doplněn mobiliář - kontaktovat MK Mařatice  
 16. 5. 2016 – Ing. Janík kontaktoval předsedu MK Mařatice – obdržíme návrh termínu 
 27. 6. 2016 – Ing. Janík se účastnil výchozího jednání komise životního prostředí. Během 

jednání byl projednán návrh místní komise propojit Výšinu sv. Metoděje a místní část Sady 
prostřednictvím stezky „Cikánka“. Komise ŽP tento návrh podporuje a navrhuje doplnit další 
světlo.  

 
09/01/2013/SA – Pohřebiště v Sadech – místní komise doporučuje OŽP pokračovat v rekonstrukci chodníků 

včetně osvětlení. V průběhu roku 2014 bylo opraveno boční vstupní schodiště do hřbitova, oprava 
mimopáteřních chodníků nebyla realizována. MK požádala o nové nacenění oprav.   
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 Byla zpracována studie k opravě zbývajících chodníků, MK upozorňuje na nutnost dodržení 
přijatelných výškových poměrů mezi páteřními a navazujícími chodníky (zohlednit omezenou 
mobilitu starších občanů).  Studie nebyla doposud předána na OIN. 

 11. 1. 2016  - dle informace OIN nebyla doposud studie předána, odbor nepočítá s realizací této 
akce. Při jednání výchozí RM dne 12. 5. 2015byla problematika představena členům RM, dokončení 
bylo přislíbeno i ze strany pana starosty. MK Sady žádá odbor SMM o stanovisko k této 
informaci. 

 15. 2. 2016 – Finanční částka, cca 60 tis. Kč, na zpracování PD bude převedena k dispozici pro OIN. 
Odhadovaná částka na stavební práce je ve výši cca 1 mil. Kč bez osvětlení. MK Sady žádá o 
možnost případného připomínkování projektu. 

 14. 3. 2016 – na místě samotném proběhla schůzka za účasti předsedy Místní komise Sady a Ing. 
Václava Škrabala (odbor investic). Bylo dohodnuto, že do projektové dokumentace bude 
zapracováno osvětlení páteřních chodníků, napojení bočních chodníků na páteřní chodníky tak, aby 
bylo prioritně bezbariérové, v nejhorším případě schůdné zejména pro starší občany. Byla zmíněna 
také možnost vybudování širšího chodníku od nákladní brány, který by zajistil bezbariérový přístup 
na páteřní chodníky pohřebiště. 

 18. 4. 2016 – požadavky MK Sady byly zaslány na OIN. Dle informace Ing. Zatloukala se 
připravuje rekonstrukce chodníků vč. osvětlení v hodnotě 1.350 tis Kč. 

 16. 5. 2016 – na rekonstrukci jsou připraveny finance v  rozpočtu města 
 27. 6. 2016 – viz bod 2 
  
03/03/2014/SA – Meliorační potok – Místní komise doporučuje vyčištění melioračního příkopu již od areálu Tonja 

po celé jeho délce až k ústí do řeky Olšavy. Příkop je silně zanesen. Dle Správy státního 
pozemkového úřadu je požadavek Místní komise Sady oprávněný, celý úsek odvodňovacího 
zařízení bude zařazen do plánu údržeb pro rok 2016.  

 11. 1. 2016 – sledovat 
 15. 2. 2016 – před pročištěním příkopu bude nutné oslovit vlastníky přilehlých pozemků z důvodu 

získání souhlasu ke vstupu při provádění prací. Podklady obdrží komise z odboru SMM. 
 14. 3. 2016 – Ing. Bohumil Janík a Ing. Lenka Procházková prověřili celý úsek melioračního 

potoka, na některých místech jsou vybudovány drobné stavby (mostky), které brání v přístupu 
techniky. Prověřit, zda stavby byly povoleny stavebním úřadem a případně domluvit odstranění 
stavby. Ing. Lenka Procházková požádá OŽP o povolení kácení ještě v době vegetačního klidu a 
zajistí vykácení stromů v korytě kanálu. 

 18. 4. 2016 – dle info Ing. Procházkové je stavba mostku u zahradnictví Tonja povolena. MK Sady 
obdržela seznam vlastníků pozemků, které budou dotčené pracemi. 

 16. 5. 2016 – Ing. Lenka Procházková (odbor SMM) zaslala poděkování MUDr. Raškovi a Ing. 
Janíkovi za pomoc při přípravě akce „ Vyčištění melioračního odpadu v Sadech“. Jeden ze 
zúčastněných majitelů pozemků nedal souhlas ke vstupu na své pozemky, žádá finanční vyrovnání  
- prodej dotčených pozemků. O této situaci informoval Ing. Janík starostu města Ing. Blahu s 
žádostí o pomoc při vyřešení problému. 

 27. 6. 2016 – připravované práce se nebudou týkat pozemku, jehož majitel nedal souhlas ke 
vstupu, není nutné další jednání. Dle informace Státního pozemkového úřadu bude údržba 
odvodňovacího zařízení zahájena 10. července a potrvá do 15. srpna 2016. 

 
04/01/SA/2014 – MK doporučuje opravit stoly v dolním sále KZ Sady – dle informace ředitele KK, bude 

inventář postupně obměňován během roku 2016. 
 27. 6. 2016 – postupně začala výměna - sledovat 

 
06/02/SA/2015 – oprava ulice Pod Vinohrady – k opravě komunikace byla vždy používána „trysková metoda“, ale 

z důvodu nestability, není optimálním řešením. 15. 9. 2015 proběhlo jednání s p. Pavlíčkem přímo 
v ulici Pod Vinohrady, za MK – Ing. Ančík – obě strany se shodly, že stav komunikace je kritický 
a řešitelný pouze celkovou rekonstrukcí.  

 Usnesení: MK doporučuje zařadit opravu ulice do plánu investičních akcí. Požadavek MK Sady 
byl zaevidován v zásobníku kapitálových výdajů. 

 27. 6. 2016 - sledovat 
 
06/07/SA/2015 -  svoz tříděného odpadu – požadavek ze setkání místní komise s veřejností o navýšení svozu – dle  

OŽP bude během prázdnin proveden monitoring intenzity vyvážení a bude usilováno o zvýšení 
četnosti svozů v průběhu tohoto roku. 
 11. 1. 2016 - Od 2. Q roku 2016 je plánováno zavedení pytlového svozu plastového odpadu 
v Sadech. Na základě žádosti odboru SMM o určení místa pro výdej pytlů občanům, doporučuje 
místní komise využít místní kulturní zařízení. 

 15. 2. 2016 – v první fázi provedou roznos pytlů na plast pracovníci veřejné služby, v dubnu bude 
možné si vyzvednout pytle při úhradě poplatku za komunální odpad v KZ Sady. Je třeba zajistit 
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průběžný výdej pytlů v místě, které by bylo občanům k dispozici nepřetržitě. Členové se pokusí 
projednat tuto možnost s p. Kovaříkem (Hospůdka u Kovaříků). 

 14. 3. 2016 – pan Zdeněk Kovařík s požadavkem souhlasí. Výdej bude probíhat vždy v úterý a 
středu v odpoledních hodinách. Občané obdrželi pytle s informacemi o zkušebním systému svozu 
plastů. Zkušební doba je od 1. 4. 2016 do 31. 12. 2016 -  sledovat 

 18. 4. 2016 – sledovat do vyhodnocení akce  
 16. 5. 2016 – svoz proběhl již  2x, zatím bez velké odezvy  
 27. 6. 2016 – sledovat do vyhodnocení akce 
 
09/01/SA/2015 – Koncepce dětských hřišť v místní části Sady – v souvislosti s odpovědí pana starosty na podnět 

pana Karlíka ke stavu dětských hřišť v Sadech, žádá místní komise o informaci, v jaké fázi se 
nachází příprava nové koncepce dětských hřišť. V roce 2015 byla spuštěna veřejná zakázka na 
zpracování koncepce dětských hřišť. 

 11.1. 2016 – je dokončována výzva k podání nabídek na zpracování koncepce DH  - sledovat 
 15. 2. 2016 – členové obdrželi dotazníky pro občany, zabývající se průzkumem veřejného mínění 

o stavu dětských hřišť. Dotazníky budou podkladem při aktualizaci koncepce hřišť a sportovišť 
v Uherském Hradišti. 

 14. 3. 2016 – sledovat do vyhodnocení 
 18. 4. 2016 – probíhá zpracování Aktualizace koncepce a rozvoje dětských hřišť a sportovišť, 

termín dokončení je 31. 10. 2016 
 16. 5. 2016 - sledovat 
 27. 6. 2016 – v letošním roce proběhne ořez svahu nad dětským hřištěm v ul. Pod Lipkami, 

v roce 2017 proběhne rekonstrukce tohoto hřiště 
 
10/02/SA/2015 – MK doporučuje RM zabývat se snížením hluku z obchvatu opravou povrhu vozovky tzv. 

„tichým asfaltem“. Vzhledem k tomu, že správcem komunikace není město, je možné pouze 
upozornění majetkového správce silnice na zhoršené podmínky bydlení v souvislosti s hlukovou 
zátěží v důsledku provozu na silnici.  

 Usnesení Místní komise Sady: Místní komise Sady doporučuje RM zabývat se snížením hluku 
z obchvatu v důsledku provozu na silnici I. třídy v úseku mezi obcemi Kunovice a Vésky. 
Současně doporučuje zástupcům města Uh. Hradiště jednat s majetkovým správcem silnice o 
vhodných opatřeních vedoucím ke zlepšení současného stavu. 

 11. 1.2016 – usnesení komise bylo uvedeno ve Zprávě o činnosti místních komisí, která bude 
projednávána RM dne 9. 2. 2016 – sledovat. 

 14. 3. 2016 – sledovat  
 18. 4. 2016 – doplnit do Zprávy o činnosti místní komise za 1. čtvrtletí 2016 
 27. 6. 2016 - sledovat 
 
10/03/SA/2015 – MK doporučuje umístit na autobusové zastávky přístřešky (viz. autobusová zastávka na 

začátku Vések) není možné z důvodu omezeného prostoru umístit. Je možné pouze doplnění 
přístřešků zastávek, tak jako v Mařaticích na ul. 1. Máje u hřbitova. MK proto doporučuje 
zpracovat studii na optimalizaci autobusových zastávek v místní části Sady, alespoň na jedné 
straně komunikace. Dále doporučujeme zapracovat do studie možnost umístění ohrádky na 
kontejnery u autobusové zastávky „Sady- náves“ před bývalým StalClubem.   

 11. 1.2016 – v současné době je zpracováván generel dopravy, po jeho schválení v orgánech 
města (do konce března 2016) bude vhodné zpracovat studii k optimalizaci autobusových 
zastávek, možnost využití finančních prostředků komise – cca 50 tis. Kč vč. DPH - sledovat 

 15. 2. 2016 – sledovat 
 14. 3. 2016 – MK Sady žádá odbor SMM  o osazení přístřešků autobusových zastávek v místní 

části Sady (obdobné přístřešky jako ve Véskách), alespoň tak, aby na každé zastávce byl jeden 
přístřešek společný pro oba směry. Jedná se celkem o vybavení 3 zastávek novými přístřešky. 
18. 4. 2016 – dle informace odboru SMM má město UH v plánu postupné vybavení autobusových 
zastávek. Pro urychlení řešení bylo místní komisi navrženo využití finančních prostředků komise 
ke zpracování projektové dokumentace, která by řešila optimalizaci autobusových zastávek 
v místní části. Náklady na zpracování PD jsou odhadovány na 100 tis. Kč. 
Usnesení MK Sady: Místní komise Sady souhlasí s příspěvkem na zpracování PD k optimalizaci 
autobusových zastávek ve výši do 100 tis. Kč.  Příspěvek na PD komise podmiňuje následnou 
realizací akce. 
Hlasování: Pro: 7  Proti: 0   Zdržel se: 0  
16. 5. 2016 – odbor  SMM děkuje místní komisi za vstřícný přístup, PD bude objednána po 
převedení finančních prostředků do rozpočtu odboru SMM – zaslat požadavek na EKO 
27. 6. 2016 – dle informace odboru SMM je nejdříve nutné zpracování studie, která by měla 
řešit polohu zastávek a poté, po vyřešení majetkových poměrů, bude možné zpracovat PD. 
Finanční náročnost studie je 50 tis Kč. 
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Usnesení MK Sady : Místní komise Sady doporučuje zpracovat studii k umístění autobusových 
zastávek v místní části Sady, na její financování poskytne odboru SMM částku ve výši 50 tis Kč. 

 
02/02/SA/2016 – Na základě podnětu občana upozorňuje MK Sady na nedokončenou stavbu v korytě 

původního ramena řeky Olšavy. MK žádá o stanovisko – sledovat 
 14. 3. 2016 – dle odpovědi stavebního odboru je se stavebníkem vedeno řízení o odstranění stavby. 
 27. 6. 2016 - sledovat 
 
03/01/SA/2016 – Křižovatka ulic Větrná a Solná  - pro zabezpečení výhledu z křižovatky ve směru z ulice Větrná 

doporučuje MK Sady ořez keře, který porůstá opěrnou zeď u č. p. 215.   
 16. 5. 2016 – vlastník byl vyzván k ořezu -  sledovat  
 27. 6. 2016 – bylo provedeno - nesledovat  
 
03/02/SA/2016 – Pozemek přiléhající ke KZ Sady – na doporučení občana žádá MK jarní ořez a důkladné 

vyčištění pozemku města u KZ Sady (z boční strany a svah za KZ přiléhající k ulici Na Kopci) 
 18. 4. 2016 - bude provedeno do konce dubna – sledovat 
 16. 5. 2016 – provádí se  - sledovat 
 27. 6. 2016 – ořez byl proveden, MK doporučuje dořešit rozpadající se plot  
 
04/03/SA/2016 – Chodník na ulici Solná – MK doporučuje odboru SMM zabývat se rekonstrukcí chodníku na 

ulici Solná ve směru od čerpací stanice. K realizaci je možné použít finanční prostředky, které má 
MK Sady k dispozici. Současně komise žádá odbor SMM navržení řešení a stanovení postupu 
realizace. 

 Hlasování: Pro: 7  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 16. 5. 2016 -  INFO  SMM - v rámci efektivního řešení uceleného úseku chodníku v ul. Solná 

cesta doporučuji zabývat se rekonstrukcí chodníku v úseku od přechodu pro chodce přes ul. Větrná 
po křižovatku s ul. Pod Vinohrady. Před vlastní realizací je nutné zpracování projektové 
dokumentace, kde je nutné řešit vyřešit stavební stav chodníku a autobus. zastávku, včetně 
přístřešku (pokud se najde pro zastávku vhodné místo). Pro zahájení přípravy a vlastní realizaci je 
podstatné zajištění financování celé akce. Na rekonstrukci navrženého úseku chodníku včetně 
řešení autobusové zastávky je nutné počítat s náklady cca 1,4 mil. Kč s DPH. K této částce je 
nutné přičíst náklady na PD ve výši cca 70.000,- Kč. Schválený rozpočet města na rok 2016 
s uvedenými náklady nepočítá.      

 Usnesení MK Sady: MK Sady souhlasí s vyjádřením odboru SMM. V r. 2016 poskytne finanční 
prostředky na přípravu PD s tím, že zbývající částka finančních prostředků, které má MK 
k dispozici, bude převedena do rozpočtu roku 2017 a společně s finanční rezervou tohoto roku 
bude použita k rekonstrukci chodníku v r. 2017.    

 27. 6. 2016 – do rozpočtu odboru SMM bude finanční částka převedena při následující 
změně rozpočtu. 

 
05/01/SA/2016 – Sběrné místo tříděného odpadu -  místní komise navrhuje přemístit místo tříděného odpadu 

z parku u MŠ do prostor před KZ Sady. 
 27. 6. 2016 - odbor SMM nedoporučuje umístění sběrných nádob ke kulturnímu zařízení 

z důvodu bezpečnosti silničního provozu při vyvážení nádob. V rámci připravované údržby 
parku by bylo vhodné umístit ke sběrným nádobám ohrádky. 

  
05/02/SA/2016 – na podnět občana doporučuje MK přemístit sběrné místo z bezprostřední blízkosti  zastávky 

MHD před bývalým Stal Clubem buď na druhou stranu plochy, nebo na plochu před KZ Sady. 
 27. 6. 2016 – přemístění sběrného místa bude řešeno v rámci studie optimalizace 

autobusových zastávek  
 
05/03/SA/2016 – sdružení obcí pro rozvoj Baťova kanálu zaslala pozvánku na  
společné jednání komisí  RM na lodi Morava dne 16. 6. 2016. Členové se přihlásí individuálně. 
 27. 6. 2016 – akce proběhla – nesledovat 
 
05/04/SA/2016 – Místní rozhlas – MK Sady prosí o prověření funkčnosti místního rozhlasu v části Pod 

Vinohrady – není slyšet hlášení. 
 27. 6. 2016 – sledovat 
 
05/05/SA/2016 – Pohřebiště Sady – MK Sady doporučuje provést údržbu zeleně v urnovém háji – keře jsou 

napadeny housenkami 
 27. 6. 2016 – byla provedena chemická údržba – nesledovat 
 
05/06/SA/2016 – ulice Pod Vinohrady – MK Sady doporučuje provést ořez keřů, které zasahují do vozovky 
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 27. 6. 2016 – byl zadán ořez keřů, odbor SMM doporučuje přemístit keře, které jsou  
umístěny blízko komunikace a  žádá MK o projednání tohoto návrhu s obyvateli,  kteří zeleň 
vysadili. 

 
4. Různé 

06/01/SA/2016 – Stížnost obyvatel ul. Na Jordálce – místní komisi byla doručena stížnost obyvatel ul. Na 
Jordálce, kteří poukazují na znečištění komunikace vozidly, které vyjíždějí z pozemků na 
konci ulice, kde se připravuje další výstavba. Občané upozorňují také na to, že na stávající 
komunikaci měla navazovat panelová cesta k RD na konci ulice, která měla být zbudována 
majitelem nemovitosti na konci ulice. MK žádá stavební odbor o stanovisko.  

 
06/02/SA/2016 -  Plán práce MK Sady na 3. čtvrtletí 2016 
 22. 8. 2016 – 20.00 hod, KZ Sady  
 19. 9. 2016 -  20.00 hod, KZ Sady 
 
06/03/SA/2016 – Návrh k zadání územního plánu - Ing. Ševčík seznámil MK-Sady s dokumentem „Územním 

plánem Uherské Hradiště, zadání“. Zdůraznil také, že je vhodné podat připomínky v písemné 
formě nejlépe do 28. 5. 2016. Ing. Ševčík dále odpovídal na dotazy členů MK-Sady. 

 
Usnesení MK Sady 
V rámci zadání Územního plánu Uh. Hradiště doporučuje MK Sady Radě města Uh. Hradiště: 

a) Před uvolněním lokality v k. ú. Sady „Sadská výšina“, „Hraničky“ pro další výstavbu provést podrobný 
hydrogeologický průzkum podloží, aby v budoucnu nedocházelo k poškozování staveb v důsledku pohybu 
podloží. MK Sady upozorňuje, že již v minulosti (v roce 2004) bylo nutné staticky zabezpečit stavbu 
kostela v Sadech z důvodu nestability podloží. 

 
b) V zamýšlené lokalitě „Sadská výšina“ pro výstavbu - provést studii přístupů, příjezdů a obslužnosti 

pozemků v dané  lokalitě a zachování průjezdnosti mezi ulicemi Větrná a Pod Lipkami. Bylo by nevhodné, 
kdyby se opakovala situace, která nastala v důsledku výstavby „za firmou Goldcard“. 

 
c) Zdůraznit význam uličky „Cigánka“, jakožto důležité spojnice mezi čtvrtí Sady a Výšinou sv. Metoděje.  

 
d) Zdůraznit spojnici ulice „Pod lipkami“ se „sídlištěm Východ“ (v současnosti se zde nachází „škvárovka“). 

 
e) MK Sady dále doporučuje vypracovat studii komunikačního propojení ze středu Sadů směrem na sídliště 

Východ. V současnosti žádné takové propojení neexistuje a je nutné objíždění. 
 
   

5.    Závěr       
 

Předseda poděkoval zúčastněným za aktivní účast a konstruktivní přístup. Popřál všem klidnou dovolenou a 
připomenul, že příští jednání MK Sady proběhne v pondělí 22.  srpna  2016 ve 20:00 hod  v KZ  Sady. Jednání 
bylo ukončeno ve 22. 30 hodin.  
 
 
 
          Ing. Bohumil Janík v. r.     Ing. Jana Ondřejová 

předseda MK Sady      tajemnice MK Sady 
e-mail: komise.sady@mesto-uh.cz   e-mail: jana.ondrejova@mesto-uh.cz 
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